

SYLVAIN & DORAN

Certified General Accountants

Michel A. Sylvain, C.G.A.*
Jean R. Sylvain, C.G.A.*
Gary Doran, C.G.A.

Box 5
Falher, Alberta T0H 1M0
Telephone: (780) 837-2401
Facsimile: (780) 837-3434
Email: sylvdora@telusplanet.net

November 22, 2012

Northwest Francophone Education Region No. 1
Box 1220
St. Isidore, Alberta
T0H 3B0

Dear Trustees:

Re: August 31, 2012 Audit

It must be noted that this letter is a by-product of the financial statement audit, and therefore is a derivative communication, which is intended to identify matters that may be of interest to the board that the audit would not usually identify. We are preparing this letter solely for the information of the board and it is not intended for any other purpose. We have completed the audit of the Northwest Francophone Education Region No. 1 for the year ended August 31, 2012 and have found no irregularities or abnormalities.

We also wish to mention that the previous year recommendation has been implemented.

We would like to thank all personnel for their co-operation and assistance during our audit. If further information or clarification is required, do not hesitate to contact our office.

Yours very truly,

SYLVAIN & DORAN



Michel A. Sylvain, C.G.A.

SYLVAIN & DORAN

Certified General Accountants

Michel A. Sylvain, C.G.A.*
Jean R. Sylvain, C.G.A.*
Gary Doran, C.G.A.

Box 5
Falher, Alberta T0H 1M0
Telephone: (780) 837-2401
Facsimile: (780) 837-3434
Email: sylvdora@telusplanet.net

Le 22 novembre 2012

Conseil Scolaire du Nord-Ouest No. 1
C.P. 1220
St. Isidore, AB
T0H 3B0

Chers commissaires:


A noter que cette lettre est un sous-produit de la vérification des états financiers. L'intention de cette communication est d'identifier des points d'intérêts au conseil que la vérification normalement n'identifierait pas. Notre vérification des livres du Conseil Scolaire du Nord-Ouest No. 1 pour l'année se terminant le 31 août 2012 n'a pas révélé aucune anomalies ou irrégularités significatifs.

Nous voulons aussi mentionner, que la recommandation de l'année précédente a été suivie.

Nous tenons à remercier tout le personnel de leur accueil et collaboration lors de notre vérification. Si vous désirez d'autre information ou clarification n'hésitez pas à contacter notre bureau.

Veillez agréer l'expression de nos sentiments distingués,

SYLVAIN & DORAN



Michel A. Sylvain, C.G.A.